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C s ő v á r i  János:
Megértem ezt a fejtegetést,  egyetértek vele,  de valamit  mindig a lakossági rész 
minősít .  Nem csak szabályozási probléma van, hanem a rendszer működtetésében 
is hiba van. Én arra fogok mindenkit bíztatni ,  hogy menjen el a Közüzemi 
Vállala thoz bizonyos hivatalos utakon jár jon el ez ügyben.

B á t o r  Antal:
A 17-es anyaggal kapcsolatban szeretnék szólni,  válaszomra egy kicsit fölényes, 
talán még lekezelően is reagált polgármester  úr. Elmondom azt, hogy vettem a 
fáradságot és szakembertől kérdeztem a véleményt,  nem az én szakmai tudásomat 
tükrözte amit elmondtam. Soha nem ál l í tottam, hogy tudom, a fizika törvényei 
milyen m élységben és hol érvényesülnek. A mai tárgyalás i napon, mivel a 
polgármester  úr azt mondta, hogy a cég igazgatójával  tárgyal t  és a véleményére 
ad, az a cég gyártja  és forgalmazza és el akar adni. Ha ő neki lenne komoly 
referenciája ,  - és pontosan ezért óvtam a tes tü le te t  az egész várost, hogy ne 
olyan beruházásba  fektessük be a nagyon kevés pénzünket ,  aminek valószínű, 
hogy nincs az a hatásfoka, amit elvárunk tőle - azt je lez te  volna. Ezért mondtam, 
és azért  óvtam, nehogy megszavazzuk, nehogy o lyanba szaladjunk bele, mint a 
Közüzemi Vál la la t  esetében: hogy elkezdjük februárban az átalakítást,  és 
novemberben kiderül,  hogy nem alakíthat juk át a mi általunk hozott  rendeletünk 
szerint.  Tanácsadói ,  akik kidolgozták az anyag jog i  részét,  rosszul álltak a 
munkához, rossz  jogszabályt  értelmeztek. Ennek az lett  a következménye, hogy 
év vége van és még mindig nem tudunk pontos  dolgokat .  Kellemetlen volt,  hogy 
a polgármester  úrnak kellett  megkérdeznie az el lenérdekel t  fél, Fehérvári úr által 
ide hozot t  képvise lőktől ,  hogy hogyan alakítsuk át a vál lalatot.
Megmondom őszintén,  ekkor én nagyon szégyell tem magamat.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én ilyet nem kérdeztem.

B á t o r  Antal:
Azt kérdezte  tőlük,  mondja meg, hogy az e lőkész í tésben  a hivatalnak, mit kell 
tenni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Engem oktat  vagy a testületet?
Az a problémám, hogy nem tudják időnként,  hogy ket ten  miről beszélgetünk. 
Ebben az esetben,  a szirénával kapcsolatban, ön megkereste  a Szabó őrnagyot.  O 
eljött  hozzám és elmondta a véleményét az Ön véleményéről és én ezért néztem 
magam elé,  hogy családi alapon megvitat ták,  s ezér t  tet tem hozzá, hogy én nem 
vagyok szakértő.
A Közüzemi Válla la t ta l  kapcsolatban az a véleményem, hogy én tárgyal tam a 
hölggyel a bizot tsági  ülések szünetében és a Felügyelő Bizottsági ülésen. 
Törzsök Károly úrtól kérte meg, hogy kapjon a lkalmat arra, hogy a Jogi és 
Ügyrendi Bizot tság  előtt  tárgyalhassunk. Mivel  vannak feltételezéseim, hogy 
ezek a szakértők és Fehérvári úr dolgoztak együtt ,  nyilvánvaló,  hogy a tárgyalás 
abszolút tárgyratörekvő volt. Az egyik kérdésem az volt,  hogy mivel 
decemberben két hét tel  lehet számolni,  három hét a la tt  lepörgethető-e a dolog? A 
másik kérdésem az volt , ha elcsúszik van-e jog i  akadálya a kft. február 1-jei 
indításának?
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B á t o r  Antal:
Ezt nekünk kb. 6 hónappal ezelőtt  el kellett volna dönteni ,  nem novemberben. 
Elmondanám azt, hogy a Szabó őrnagytól,  aki nekem sógorom, nem tanácsot 
kértem, hanem elmondtam neki az összes kifogásomat az anyaggal kapcsolatban. 
Szakembertől  kértem tanácsot,  az aggályaimat mondtam el a sógoromnak, mint 
e lőkészítőnek.

L a s s ú  Tamás:
Megkerestek a Családsegítő Szolgálattól és azzal a kérdéssel  fordultak hozzám, 
hogy tolmácsoljam az ő kérésüket.  A Családsegítő Szolgála t  minden évben az 
arra rászorulókat megajándékozza karácsonykor. Ők a keretükből 200 e Ft-ot 
tar ta lékoltak, ez az összeg körülbelül  100-150 család segítésére alkalmas. 
Legalább 50-100 közötti családról tudnak még, akinek jó l  esne az ajándék. Azzal 
a kéréssel fordultak hozzám, hogy amennyiben a város szociális kerete lehetővé 
teszi,  akkor közel még ennyi pénzt,  szeretnének kérni,  ha lehetséges, akkor most 
erről döntsünk.

S o m o g y i  J. Lászlóné:
A Polgármester  úrhoz fordult  a Nagycsaládosok Egyesülete  a karácsonyi 
ajándékozás  miatti anyagi segítség kéréssel.  Polgármester  úr az Egészségügyi,  
Szociális és Lakásügyi Bizottság elé terjesztette ezt  a kérelmet,  egyben 
tá jékoztat tam a bizottságot  arról, hogy a krízissegély keretéből  a Családsegítő 
Szolgálat  erre 200 e Ft-ot felhasználhat.  A bizottság olyan ál lásfoglalást  hozott,  
hogy az ilyen tevékenységet  tervező szervezetek vegyék fel egymással a 
kapcsolatot,  konkrétan a Vöröskereszt,  Családsegítő Szolgálat,  Nagycsaládosok 
Egyesüle te  és Máltai Szeretszolgálatra gondoltunk,  egységesen, együtt  
szervezzék meg a csomagok összeál lí tását  és a szétosztását.  Ennek 
koordinálására a bizottság felkérte a Családsegítő Szolgálat  vezetőjét  Zugor 
Jánosnét .  Azért állok ér tet lenül  az előtt , amit Lassú képviselő úr elmondott,  
ugyan is a 200 e Ft, szintén a szociális keretünkből van, az, hogy ott nem került  
i lyen célra felhasználásra,  hanem erre lehetőség van, az nagyon jó,  úgy 
gondolom, hogy a város részéről összefogva a többi hasonló szervekkel 
rendelkező szervezettel meg lehet csinálni,  akár 300 család részére is az 
ajándékozást.

L a s s ú  Tamás:
Még egy bejelentéssel  szeretnék  élni. Köztudott  mindenki  előtt , az újságban 
olvashattunk róla,  hogy Várpalotán a Sportkör  életében először  egy 
vi lágbajnokot tudhatunk magunkénak,  Csapó Zsuzsanna személyében.  
Tizenötéves korosztályos világbajnokságot  nyert aerobikban,  Hollandiában.  
Szeretném kérni a Polgármester  úrtól,  ha a városnak van lehetősége valamilyen 
módon megjutalmazni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bejöt tek  hozzám és e lmondták,  hogy 300 e Ft kellene a kiutazáshoz.  Elmondták, 
hogy 20-30 e Ft van, indulás  előtt  10 nappal.  Kimentek,  v isszajöt tek  és hozott  
egy világbajnoki  címet,  kettő napra rá a világbajnoki  cím elnyerése után, 
fogadásban volt része a két gyereknek és az edzőnek a Városházán,  
tárgyjuta lommal és oklevél lel elát tuk őket.



71

B á t o r  Antal:
Tájékozta tásként  szeretném elmondani,  hogy a Gazdasági  és Pénzügyi Bizottság 
döntött ,  arról,  hogy Szabó Zoltán Várpalota,  Erdödy P.T. úti lakos kérte Inota, 
Tanács  körút 48. szám alatti lakóház ingatlant  ér tékesí teni.  400,-Ft volt a 
javas la t ,  az előter jesztésben,  Inota Városrész ö n korm ányzó  Testülete javasla tá ra  
300,-Ft/m2 áron adtuk el a területet.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A nyilvános ülést 12,45 órakor bezárom és 10 perc szünet után zárt üléssel 
foly tat juk munkánkat.

K.m.f.




